
Arbeidsgruppemøte for Utegruppa 15.04.21 

Tilstede: Susanne, Elin, Anita, Anne Grete, Birgit, Liv Unni og Randi 

Ikke tilstede: Bente 

 

Gruppa har i dette møtet sett på tegninger av aktuell bygningsmasse i Kongsheim og i 

administrasjonsfløyen (der de er i dag). Formålet var å se om gruppa kunne finne plass til sin «Må 

ha»-liste i begge bygg, for deretter å finne det beste alternativet for base. 

Gruppa har kommet frem til at de ikke anser Kongsheim som et godt nok alternativ for Utegruppa.  

Begrunnelse:  

-Det vil måtte gjøres flere endringer for å få lokalene tilpasset Utegruppas behov ift f.eks kontorer, 

dokumentasjonsrom, lager, garderober, medisinrom osv. Dette er ikke samlet slik Kongsheim er i 

dag, noe som vil medføre en del trafikk i gangene. Evt større kostnader for å få det samlet. 

-Gruppa ser det som en utfordring å ha base der det skal bo pasienter (med tanke på forrige punkt)  

-Noe personale fra tilrettelagte boliger skal betjene pasientene. Gruppa ser det som vanskelig å dele 

opp bygget i «soner» for å skille arbeidsgruppene. 

 

Konklusjon: Gruppa ønsker å ha base i administrasjonsfløyen på Tjønnmosenteret, men ønsker noen 

tilpasninger. Dette vil sannsynligvis bli det rimeligste alternativet, og carportene kan benyttes som i 

dag. 

 

 

Ref: Randi 


